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مدیرعامل منطقه گردشگری سپاد:  

رعایت پیوست های فرهنگی در 
فعالیت های گردشگری سپاد

 

 

مدیرعامل منطقه تجاری گردشگری سپاد با بیان 
اینکه اجرای صحیح پروژه هــای عمرانی با رعایت 
پیوست های فرهنگی در جامعه، اقبال عمومی را به 
همراه خواهد داشت، گفت: حذف پیامدهای منفی 
هر پروژه تنها با رعایت پیوست های فرهنگی منطقه 
امکان پذیر است و سپاد به عنوان یک منطقه کم نظیر 
توریســتی رعایت آن را در مطالعات و نیازسنجی 
قبل از احداث هر پروژه انجام داده اســت. »جعفر 
حصاری نژاد« با اعلام این مطلب، گفت: درنظرگرفتن 
شاخصی نظیر حفظ هویت شهر در ابعاد اسلامی، 
ایرانــی و انقلابی پیش از اجرای پــروژه امری مهم 
و ضروری اســت که می تواند بــا درنظرگرفتن آن 
پیامدهای مثبت و منفی پنهان و آشــکار پروژه را 
پیش از اجرا ارزیابی کــرد. وی تصریح کرد: رعایت 
پیوســت های عمیقی که شهر مشــهد مقدس با 
مضجع ملکوتی امام رضا علیه السلام دارد، پیش نیاز 
پیاده سازی پروژه های کلان با کاربری های مختلف در 
همه مراحل برنامه ریزی است که به مطالعات دقیق 
اجتماعی و فرهنگی نیاز دارد. عضو انجمن ژئوپلیتیک 
ایران در ادامه به پروژه های منطقه گردشگری سپاد 
اشاره کرد و بیان داشت: مجتمع گردشگری الماس 
شرق با معماری اســلامی- ایرانی بخش زیادی از 
فضای خود را بــه نمازخانه و فعالیت های فرهنگی 
اختصــاص داده و در کنار آن بــه ارائه محصولات 
اسلامی می پردازد. مجتمع وصال نیز در سال 1389 
از سوی کمیسیون ویژه شهرسازی به عنوان بنای 
برتر شهر مشهد شناخته شد که این موفقیت جز 
با مطالعات و رعایت دقیق پیوســت های فرهنگی 
به دست نیامده است. وی ســرمایه گذاری ده هزار 
ایثارگر را در شرکت سپاد یادآور شد و اظهار داشت: 
ســپاد به عنوان مجموعه ای ارزشــی قریب به 30 
سال است که خود را برای میزبانی و خدمت رسانی 
به زائران و مجاوران آقا علی ابن موســی الرضا علیه 
السلام آماده نگاه داشته اســت و اهدفی که امروز 
کارشناسان و مدیران شــهری برای پر رنگ کردن 
پیوســت های فرهنگی و مذهبی در مشهد دنبال 
می کنند سپاد به آن پایبند بوده و به آن توجه ویژه 
داشته است. حصاری نژاد در پایان سپاد را به عنوان 
الگویی برای سایر مراکز گردشگری و تجاری دانست 
و آمادگی خود را برای تبادل تجربیات با دیگر ارگان ها 

و بخش های خصوصی اعلام کرد.
 معاون صنعت، معدن و تجارت استان کرمانشاه:

 تغییر نانوایی یارانه ای 
به آزادپز تخلف است

معاون نظارت و بازرسی ســازمان صنعت، معدن 
و تجارت استان کرمانشــاه با رد افزایش احتمالی 
قیمت نــان در اســتان، گفت: تغییر خودســرانه 
نانوایی هــای یارانــه ای بــه آزادپز تخلف اســت. 
»علی عباس سجادی راد« اظهار داشت: قیمت نان 
هیچ افزایشی نداشته و همان قیمت های مصوب سال 
93 است و برنامه و تصمیمی هم بابت افزایش قیمت 
نان یارانه ای در دستور کار کارگروه آرد و نان استان 
و حتی کشور نیست. به گفته وی، قیمت انواع نان 
یارانه ای مصوب سال 93 به قرار سنگک سنتی با وزن 
چانه ۶00 گرم و وزن نان ۴۵0 گرم با قیمت مصوب 
۵۵00 ریال، سنگک ماشینی با وزن چانه ۶00 گرم و 
وزن نان ۴۷0 گرم با قیمت مصوب ۵۵00 ریال، لواش 
سنتی و نیمه اتوماتیک به وزن چانه 1۵۵ گرم، وزن 
نان 1۲0 گرم با قیمت هر عدد 1۶00 ریال، تافتون 
به وزن چانه ۲۵0 گرم و وزن نان ۲00 گرم با قیمت 
مصوب ۲۶00 ریال، بربری با وزن چانه ۴80 گرم و 
وزن نان 380 گرم با قیمت ۴۵00 ریال و نان ماشینی 
تمام اتوماتیک هر کیلوگرم 8800 ریال است. وی 
کرد: قیمت انواع نان یارانه ای بدون تغییر نسبت به 
قیمت های سال 93  است. سجادی راد، یادآور شد: 
گروه های بازرسی سازمان صنعت، معدن و تجارت در 
قالب سه گروه دو الی سه نفره و در قالب گشت های 
مشترک با همکاری دستگاه های نظارتی از جمله 
فرمانداری، مرکز بهداشت، تعزیرات، اداره استاندارد، 
اتاق اصناف و اتحادیه صنف نانوایــان در طول روز 
بازرسی می شوند و در صورت مشاهده هرگونه تخلف 

با متخلفان برخورد خواهند کرد. .

اخبارکوتاه 

  با توجه به ســابقه طولانی شــما در 
سطوح کلان مدیریت شهری در شهرها 
و استان های مختلف، شــاهد اقدامی 
هوشمندانه از سوی شورای اسلامی شهر 
در انتخاب شــما برای سمت شهرداری 
قدس بودیم. شناخت شما از شهر قدس 
قبل از تصدی این جایگاه چقدر بوده است؟

بنده نیز مثل تمام کاندیداهایی که قصد تصدی 
شهرداری قدس را داشتند، مطالعات اولیه ای 
راجع به این شهر داشتم و برنامه مفصلی را در 
رابطه با وضعیت فعلی شهر قدس و اینکه در طول 
چهارسال عمر دوره پنجم مدیریت شهری چه 
کارهایی را می شود انجام داد و چه مشکلاتی را 
می توان حل کرد، برای شورای اسلامی شهر ارائه 
دادم که مورد استقبال و اقبال اعضای محترم 
شورای شهر قرار گرفت. اما آنچه مشخص است، 
شهر قدس نیز همانند تمام شهرهای اقماری شهر 
تهران که بی برنامه رشد کرده  و به عنوان شهرهای 
خوابگاهی محسوب می شوند، دست به گریبان 
مسائل و مشکلات زیادی است. از بافت فرسوده و 
غیرایمن شهری گرفته تا معابر بسیار غیراصولی و 
پایین بودن سرانه های عمومی به ویژه فضای سبز 
از معضلات اصلی شهر قدس به شمار می رود که 
از این جهات مشابه دیگر شهرهای اقماری شهر 

تهران است اما از نظر اجتماعی و بافت جمعیتی 
هر شهر با شــهرهای دیگر تفاوت های اساسی 
دارد. شــهر قدس به لحاظ جایگاه فرهنگی و 
موقعیت اجتماعی از مردمی فرهیخته و فعال 
در حوزه های اجتماعی، فرهنگی، ورزشــی و... 
برخوردار است که ماهیتاً از نظر سطح توقعات 
و مسائل و مشکلاتی که در سطح شهر دارند با 

شهرهای اقماری دیگر تفاوت هایی هم دارند.
   شهر قدس از جمله شهرهایی است 
که در 3 دهه گذشته به یک باره تبدیل به 
شهری پرجمعیت شده، اما زیرساخت های 
آن متناسب با رشد جمعیت توسعه پیدا 
نکرده است، نقاط قوت و ضعف شهر را در 

چه بخش هایی می دانید؟
موقعیت استراتژیک شهر قدس و قرارگیری آن 
در حومه و نزدیکی شهر تهران، اتصال این شهر 
به بزرگراه فتح و شریان های اصلی غرب تهران، 
همجواری با استان البرز و شهریار، عبور یکی از 
خطوط اصلی راه آهن کشور از شهر، وجود دو 
شهرک صنعتی معتبر که صنعتگران ارزشمند و 
خوبی در آنها مشغول تولید هستند و مردم بسیار 
خونگرم و فعال این شهر همگی از پتانسیل ها و 
نقاط قوت این شهر هستند که باید به مسائل و 
مشکلات آن ها در جای خودشان رسیدگی شود 

تا شهر قدس به جایگاه اصلی خود برسد و تحت 
عنوان یکی از شهرهای مدرن و ایده ال در اطراف 
شهر تهران بتوانیم از شهر قدس اسم ببریم. اما 
درباره نقاط ضعف، همان طور که پیش تر عرض 
کردم، در شهرهایی که با ســرعت زیاد و بدون 
برنامه توسعه پیدا می کنند، مشکلات کالبدی 
و ساختاری بسیاری وجود دارد که بحث تعریض 
معابر عمده ترین مشــکل محسوب می شود؛ 
همچنین بافت های فرسوده و ناایمن و مشکلاتی 
از این قبیل خیلی شــهر را آزار می دهد. علاوه 
بر اینها، نبود شبکه استاندارد هدایت آب های 
سطحی، نبود شبکه فاضلاب، حضور تیرهای 
چراغ برق در معابر اصلی و کمبود پارکینگ در 

سطح شهر همگی از نقاط ضعف شهر است 
  نمی توان توقع داشــت این مسائل و 
مشــکل هایی که عنوان کردید در یک 
دوره 4 ساله مدیریت شهری به یک باره 
متحول شود؛ زیرا یکی ، دو ساله به وجود 
نیامده، اما برنامه های شما برای این نقاط 

ضعف چیست؟
ما در حوزه های مختلف باید مشغول انجام چهار، 
پنج کار مختلف باشــیم. یکی از اولویت های 
اصلی ما مطالعه علمی و آکادمیک شهر و ارائه 
راه حل های علمی برای رفع مشکلات شهر است 

که در این راستا از متخصصان، مشاوران و جامعه 
دانشگاهی شهر قدس دعوت به همکاری کرده ایم 
و درصددیم ان شاءالله برای هر کدام از مشکلاتی 
که در سطح شهر وجود دارد، یک یا چند راه حل 
اصولی ارائه شود تا بتوانیم متناسب با وضعیت 
شهر فعالیت های مان را برای رفع این مشکلات 
متمرکز کنیم. قطع به یقین مطالعه شهر امری 
زمان بر بوده و نیاز است زمانی سپری شود تا بعد 
از آن ان شاءالله به تعریف پروژه هایی برای رفع 
مشکلات شهر بپردازیم. موضوع بعدی جذب 
ســرمایه گذاری و ایجاد منابع پایدار برای شهر 
اســت که به زودی فراخوانی را در این رابطه در 
سطح شهر انجام خواهیم داد.  ارتقای سرانه های 
عمومی از جمله فضای ســبز، ارتقای امکانات 
ورزشی و ساماندهی وضعیت فرهنگ سراهای 
سطح شهر و افزایش سطح کمی و کیفی آن ها، از 
جمله دیگر برنامه های مدنظر ما است. همچنین 
ارتقای خدمات شهری در سطح شهر و اجرای 
تفکیک زباله از مبدأ، ساماندهی دوره گردها و 
دست فروشان، بهبود ســیما و مبلمان شهری 
از جمله اقداماتی اســت کــه در کوتاه مدت و 

میان مدت به دنبال آن هستیم. 
  پیش تر اعــلام کرده ایــد اولویت 
نخست تان در حوزه  طرح های عمرانی، 
تکمیل پروژه های در دست اجراست. آیا 

این وعده در سال جاری محقق می شود؟

در رابطه با تکمیل پروژه های نیمه تمام خیلی 
اعتقاد به اتمام سریع کار نداریم و بیشتر به دنبال 
آنیم که کار اصولی انجام شود و سرمایه ای که در 
گذشته هزینه شده به نتیجه مناسبی برسد. از 
بین پروژه  های نیمه تمامی که در ســطح شهر 
وجود دارد تعدادی امسال به بهره برداری می رسد 
ولی مابقی برای هفته دولت سال 9۷ برنامه ریزی 
شده است؛ چراکه بعضی از آن ها در حد ۲0 تا 30 
درصد پیشرفت فیزیکی دارند که برای اینکه به 

اتمام برسند نیاز به زمان بیشتری است.
  به تازگــی در نشســت هیئت عالی 
ســرمایه گذاری بر دو موضــوع احیای 
بافت های فرسوده و ایجاد محورهای توسعه 
شهری تأکید داشتید. تحقق این موضوع ها 

مستلزم چه اقدام هایی است؟
در تهیه طرح های مطالعاتی برای موضوع احیای 
بافت فرسوده، شورای اســلامی شهر پیشنهاد 
شهرداری را در حوزه سرمایه گذاری مصوب کرده 
و به دنبال عملیاتی کردن آن در قالب مشارکت 
هســتیم. اما در حوزه بهبود ســیمای شهری و 
محورهایی که اشاره کردید نیاز به مطالعات بیشتر 
و سیاست گذاری در ساخت وسازهای شهری است. 
  علاوه بر این دو مبحث، آیا موضوع های 
دیگری هم در چشم انداز شما برای توسعه 

شهر وجود دارد؟
شــهر قدس به لحاظ وجود معادن، به شدت از 

آلودگی هوا و ذرات معلق در ســطح شهر رنج 
می برد که به طور حتم توسعه فضای سبز، به ویژه 
درختکاری در راســتای کاهش آلودگی های 
زیست محیطی در دســتور کار ما خواهد بود. 
ایجاد کمربندهای ســبز و اســتفاده بهینه از 
فضاهای موجود که در اختیار شهرداری است از 
اولویت هاست. بحث ساماندهی نیروی انسانی و 
بهبود وضعیت پرسنل شهرداری از نظر آموزش 

و مسائل رفاهی نیز در دستور کار است
  آیا بودجه و امکانات موجود جوابگوی 

برنامه های شهرداری هست؟
شهری که در مد ت زمان محدودی رشد کرده، 
قطعاً نیازمندی های عمرانی و ساختاری زیادی 
دارد که برطرف کردن آن ها با بودجه و امکانات 
فعلی شــهرداری مطابقت ندارد. بخشــی از 
مشکلات از جمله تعریض معابر را باید با مشارکت 
خود مردم حل کنیم. شهرداری امتیازات خاص 
و ویژه ای را برای تعریض معابر اصلی مدنظر دارد 
و بخشی از این کار باید توسط خود مردم انجام 

شود تا وضعیت شهر بهبود پیدا کند.
  با تشــکر از وقتی کــه در اختیار ما 

گذاشتید. اگر صحبتی دارید بفرمایید
جا دارد از همه اعضای شــورای اسلامی شهر، 
مسئولان شهرســتان، فرماندار، امام جمعه و 
همه کسانی که در راستای ارائه خدمات بهتر به 

شهرداری کمک می کنند، تشکر  کنم .

خدمت به مردم و توسعه زیرساخت ها 
اولویت اقدامات شهرداری

گفت وگو با مسعود مختاری، پانزدهمین شهردار قدس

 

مرکزی- نسل فردا: هم زمان با برگزاری همایش 
پژوهش، تحقیق، توسعه و فناوری از طرح تحقیقاتی 
نقش شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 
استان مرکزی در زمان دفاع مقدس با حضور مدیر 
منطقه، حجت الاســلام نیکزاد، امام جمعه شهر 
مهاجران و دکتر مشایخی مدیرکل بنیاد حفظ آثار 
و نشر ارزش های دفاع مقدس رونمایی شد. مهندس 
گیتی منش، مدیر منطقه استان مرکزی ضمن تبریک هفته پژوهش از صعود رتبه پژوهشی 
منطقه در شش ماهه اول سال 9۶ نسبت به سال های گذشته ابراز خرسندی و از تلاشگران این 
عرصه تقدیر و تشکر کرد و گفت: برای حل مسائل سازمان باید به پژوهش اهمیت بیشتری داد و از 
طریق خردجمعی و مشارکت کارکنان مستعد و علاقه مندان این فرآیند برای حل مسائل تلاش 
و از روش های علمی تحقیقاتی و پژوهشی استفاده کرد و مسئله یابی، توانایی در تبین وتعریف 
مسائل، طبقه بندی مسائل از دیگر موضوعاتی بود که مدیر منطقه بدان اشاره کرد. سپس ایشان به 
نقش شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه استان مرکزی در زمان دفاع مقدس اشاره کرد 
و اظهار داشت: این مستند در قالب سه جلد توسط واحد روابط عمومی منطقه تهیه شده است که 
امروز از آن رونمایی به عمل می آید. در ادامه علی چنانی، دبیر کمیته پژوهش، گزارشی از اقدامات 
واحد فوق ارائه داد سپس امام جمعه شهر مهاجران نیز از مدیریت و کارکنان این شرکت به خاطر 
تلاش های فرهنگی، تحقیقاتی و پژوهشی نیز تشکر کرد. سپس دکتر مشایخی مدیرکل بنیاد 
حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان مرکزی به اهمیت جمع آوری مستندات دوران دفاع 
مقدس و نگهداری ونشر آن ها برای نسل های آینده تأکید و گفت: این بنیاد در این خصوص دارای 

وظایف متعددی است که می تواند برای نسل های آینده مؤثر باشد.

کرمانشاه-نسل فردا: مدیرعامل مخابرات منطقه 
کرمانشاه گفت: در نتیجه اقدامات پیشگیرانه، شبکه 
ارتباطی استان کرمانشاه کمترین آسیب را در زلزله 
اخیر دید و در کمتر از ۲۴ ســاعت نیز مشــکلات 
پیش آمده رفع شد. مســیب قبادیان درباره حجم 
خرابی های شبکه ارتباطی استان در نتیجه زلزله 
۷.3 ریشتری گفت: ما مرتب کارگروه مربوط به حوزه 
ارتباطی را دایر و با مسئولیت مخابرات مانورهای پیشگیرانه را برگزار و موارد مورد نیاز را لحاظ 
می کنیم تا موارد پیشگیرانه در حوزه ارتباطی انجام شود. مدیرعامل مخابرات منطقه کرمانشاه 
تصریح کرد: اقدامات پیشگیرانه طی سال های قبل در شبکه ارتباطی باعث شد، کمترین آسیب 
را در این حوزه طی زلزله اخیر داشته باشیم. وی افزود: ما هم در ساختمان های مخابرات و هم 
زیرساخت های شبکه های ارتباطی تلفن ثابت و موبایل، در نتیجه این اقدامات پیشگیرانه کمترین 
آسیب را دیدیم. این مسئول ادامه داد: برحسب تجربه، پس از زلزله بیشترین تمرکز ما روی تلفن 
همراه بود، چراکه مردم پس از زلزله بیشترین استفاده را از تلفن همراه دارند. وی تصریح کرد: 
خوشبختانه در استانداردهای ما اگر اختلالی در شبکه ارتباطی در نتیجه بحران پیش بیاید و در ۲۴ 
ساعت اول حل شود، جزو لول a جهانی است و خوشبختانه ما بیش از 90 درصد ارتباطات را کمتر 
از ۲۴ ساعت حل کردیم. قبادیان گفت: طی مدت ۲۴ ساعت اول شبکه ارتباطی ما ضمن اینکه 
به حالت اول برگشت، ظرفیت کانال های ارتباطی ما دو برابر افزایش یافت. مدیرعامل مخابرات 
منطقه کرمانشاه افزود: برای ارتباط در نقاط روستایی بیش از ۲۷ سایت در این نقاط نصب شد و 
نواقص ارتباطی نیز در این مناطق رفع شد. شبکه ارتباطی استان نیز توسعه یافت و فیبر نوری نیز 

تقویت شد تا کار امدادرسانی در این مناطق با مشکل مواجه نشود.

ایلام – نسل فردا: ســتاد دهه فجر انقلاب 
اســلامی ایلام با حضور اســتاندار و مدیران 
دستگاه های اجرایی تشــکیل و کار خود را 
آغاز کرد. اســتاندار ایلام در این نشســت با 
تأکید بر برگزاری برنامه های گرامی داشــت 
ایام الله دهه فجر با محوریت اقشــار مختلف 
مردم گفــت: تجربه نشــان داده که هر کجا 
به مشارکت مردم اعتماد شــد ضرر نکردیم. مهندس »قاسم سلیمانی« افزود: مردم 
پشتوانه اصلی نظام بوده که در همه عرصه ها نیز با تمام توان و اعتقاد به نظامد مقدس 
جمهوری اسلامی پایبند هستند. وی ادامه داد: با توجه به موقعیت ویژه ایران اسلامی 
در جهان و تحرکات اخیر در کشــور که البته با واکنش به موضع مردم خنثی شــد 
ضرورت دارد که برنامه های ایام الله دهه فجر امسال بیشتر از گذشته باشکوه برگزار 
شود. استاندار ایلام از همه دستگاه ها خواســت تا زمینه حضور حداکثری مردم در 
مراسم و برنامه های ایام الله دهه فجر امســال را فراهم آورند. رئیس ستاد دهه فجر 
استان ایلام نیز در این نشست با بیان اینکه ده ستاد در سطح استان تشکیل خواهد 
شد گفت: ستاد دهه فجر استان در قالب ۲1 کمیته و ستادهای شهرستانی در قالب 
1۷ کمیته کار خود را از امروز آغاز می کنند. حجت الاسلام »علی چراغی پور« ادامه 
داد: از تمام دستگاه ها و مسئولان کمیته های ستاد دهه فجر انتظار داریم با تمام قوا 
در جهت برگزاری باشکوه برنامه های امســال تلاش کنند؛ زیرا در آستانه چهلمین 
 ســالگرد پیروزی انقلاب اســلامی هســتیم و این موضوع از اهمیت فوق العاده ای

 برخوردار است.

رونمایی از طرح تحقیقاتی نقش شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی در دفاع مقدس

 شبکه ارتباطی استان کرمانشاه کمترین آسیب 
را در زلزله دید

 ستاد دهه فجر استان ایلام با حضور
 استاندار تشکیل شد

در نشســت هم اندیشی شــورای هماهنگی 
مدیریت بحران استان مرکزی، از عملکرد شرکت 
توزیع نیروی برق اســتان در خدمات رسانی به 
زلزله زدگان غرب کشــور تقدیر شد. مدیرکل 
مدیریت بحران اســتانداری مرکزی در جلسه 
شورای هماهنگی مدیریت بحران استانداری 
مرکزی که در شرکت توزیع نیروی برق استان 
مرکزی برگزار شد، گفت: آموزش قبل از بحران 

نقش به سزایی در کاهش حوادث دارد. مهندس 
»سعید فرخی« بابیان اینکه در بحران، پیشگیری 
امری ضروری است افزود: پیشگیری، مجموعه 
تمهیدات واقداماتی است که عمدتاً پیش از وقوع 
بحران و لزوماً در حین یــا پس از وقوع بحران با 
هدف جلوگیری از بروز خطر یا کاهش آثار زیان 
بار آن انجام می شود.سرپرست معاونت هماهنگی 
امور اقتصادی و توسعه منابع استانداری مرکزی 
بابیان اینکه اقدامات اولیه در حفظ جان مردم در 
مواقع بسیار مهم است، افزود: هر قدر آمادگی 

و آموزش قبل از بحران صــورت پذیرد، پس از 
وقوع بحران شاهد خســارات کمتری خواهیم 
بود. معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
مرکزی هم دراین جلسه ضمن تقدیر از تلاش و 
همیاری دستگاه های خدمات رسان در زلزله اخیر 
کرمانشاه، گفت: استان مرکزی در مواقع بحران به 
عنوان استان معین در بخش منطقه چهار استان 
تهران و خراسان شمالی به عنوان پشتیبان معین 
استان مرکزی منتخب شده که با قدری بررسی 
مشخص می شود با توجه به شرایط منطقه چهار و 

ظرفیت های استان مرکزی تصمیم گیری درستی 
انجام شده است. نماینده سازمان مردم نهاد در 
تدوین قوانین و مقررات برنامه ششم هم در این 
جلسه گفت: برنامه ریزی ها و مانورها با آنچه که در 
بحران رخ می دهد، فاصله دارد و برای کاهش این 
فاصله ها باید برنامه ریزی دقیق تر صورت پذیرد. 
دکتر »سیاوش آقاخانی« استفاده از پتانسیل و 
کمک های مردمی در وقوع بحران را بسیار مؤثر 
دانست. مدیر مدیریت بحران و پدافند غیرعامل 
شــرکت توزیع نیروی برق استان مرکزی هم 
ضمن ارائه گزارشی از اقدامات صورت پذیرفته در 
وقوع زلزله اخیر کرمانشاه گفت: پیش بینی لوازم 
اولیه و مهیاسازی زیرساخت ها در هنگام بحران 
یک نیاز است. مهندس »خلیلی« رئیس شورای 

هماهنگی مدیران وزارت نیرو در استان مرکزی 
هم دراین جلسه اقدامات صنعت آب و برق استان 
در حادثه کرمانشاه را خوب ارزیابی کرد.مهندس 
»یوسفی« مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
استان مرکزی، در این جلسه ضمن ارائه گزارشی 

در زمینه اطفای حریق تالاب میقان، گفت: یکی 
از مهم ترین بحران های رایج دنیا آتش ســوزی 
جنگل ها و مراتع است که در این راستا، قوانین و 
کنفوانسیون های بین المللی تدوین شده و شماره 

1۵0۴ تلفن امداد مراتع و جنگل است.

در استان مرکزی صورت گرفت
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معدن کاران در محاصره »رکود«بحران آب به »کارون« و »دز« هم رسید! کاهش ۲۱ درصدی خشونت علیه زنان در »همدان« 
همدان- نسل فردا: جمشید شیران معاون امور اجتماعی اداره کل بهزیستی استان 
همدان اظهار کرد: درحال حاضر با توجه به اطلاع رسانی، حساس سازی و ارائه خدمات 
تخصصی به موقع سازمان بهزیستی، خشونت علیه زنان و دختران نسبت به نه ماه 
گذشته ۲1 درصد کاهش یافته است. وی با بیان اینکه پدیده شوم خشونت امری 
برخلاف ارزش ها و احکام دین مقدس اسلام است و اعمال خشونت در اشکال مختلف 
آن باعث بروز آسیب های بسیار در زنان جامعه می شود، افزود: مجموعه خدمات و 
اقدامات با هدف تحقق زندگی مادی با حداقل وابستگی حمایتی و ارتقای توانایی های 
مهارتی و اجتماعی برای زنان خشونت دیده انجام می شود. وی گفت: امروزه ریشه کن 

کردن خشونت در جامعه نیاز به عزم ملی دارد

خوزستان- نسل فردا: معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی 
خوزستان با اشاره اینکه اعلام شده که آب به میزان کافی برای تامین آب مورد نیاز 
جهت کشت پاییزه وجود ندارد، گفت: تنش های آبی برای کشت پاییزه در حوضه 
کارون و دز به شدت آغاز شــده و مشکلات اجتماعی بسیاری برای کشاورزان به 

وجود آمده است.
»محمد قاسمی نژاد« اظهار کرد: در بحث کشت پاییزه به جز محدودیت هایی که در 
حوضه مارون و جراحی به سازمان جهاد کشاورزی اعلام شد و سازمان نیز متناسب 
با این محدودیت ها و تصمیم ستاد مدیریت بحران استان سطح زیر کشت پاییزه 

استان را تعریف کرد، هیچ محدودیت دیگری برای سایر حوضه ها اعلام نشد.

اراک- نسل فردا: رئیس کمیسیون معدن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی اراک با 
اشاره به رکود، به عنوان علت اصلی تعطیلی معادن استان مرکزی راه نجات توسعه 
معادن را توسعه صادرات دانست. »بهنام نیک فر« عنوان کرد: استان مرکزی دارای 
180 معدن فعال بوده است که به دلیل رکود در بازار معدن کشور، امروز 1۲0 معدن 
به فعالیت خود ادامه می دهد و باقی به تعطیلی کشیده شده اند. وی با بیان اینکه 
بسیاری از معادن به دلیل رکود در بازار خود اقدام به کاهش ظرفیت های پروانه معدن 
کرده اند، افزود: سازمان صنعت، معدن و تجارت هیچ گاه در پی ایجاد محدودیت برای 
معادن نبوده است، جز در مواردی که معادن دارای آلودگی زیست محیطی بوده اند 

که این رقم به تعداد انگشتان یک دست هم نیست.  

محیط زیست  اقتصاد  شهری 

مدیرعامل شرکت گاز گیلان:

هدف دوره های آموزشی افزایش دانش و بهره وری کارکنان است

مدیرعامل شرکت گاز اســتان گیلان از برگزاري بیش از 
هفت هزار نفر ســاعت آموزش براي کارکنان شرکت گاز 

استان در پاییز امسال خبر داد. »حسین اکبر« خاطرنشان 
کرد: هدف دوره های آموزشــی باید افزایــش کارآمدی 
کارکنان باشد. مدیرعامل شــرکت گاز استان با بیان این 
خبر افزود: این میزان آموزش بــرای ۵08 نفر از کارکنان 
رسمي، قرارداد مستقیم و پیمانکاري برگزار شده است که 

این مهم نشان از توجه شرکت گاز به مقوله آموزش و نقش 
مهم آن در ایجاد فضاي بهتر درجهت پیشرفت و توسعه 
شرکت دارد. مهندس اکبر، با اشاره به تنوع و سطح کیفي 
مناسب دوره های برگزار شــده براي کارکنان افزود: این 
دوره ها با محوریت موضوعات تخصصی، عمومی و فرهنگی 
بوده اســت. وی اظهار امیدواری کرد: برگزاری دوره های 
آموزشی باعث افزایش دانش و توانمندی کارکنان و به تبع 
آن افزایش بهره وری در سازمان شود. مدیرعامل شرکت 

گاز گیلان تاکید کرد: در دوره های آموزشی تنها نباید به 
صدور گواهی نامه آموزشی بســنده کرد و این دوره ها باید 
به نحوی طراحی و برگزار شود تا شاهد افزایش اثربخشی 
در کارکنان و درنهایت ســازمان باشــیم. مهندس اکبر 
در پایان ابــراز امیدواری کرد تا با برگــزاری هرچه بهتر و 
باکیفیت تر دوره های آموزشی، کارکنان شرکت گاز بتوانند 
 با کارایی هرچه بیشتر، موجبات رضایت مشترکان گرامی

 را فراهم کنند.
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شهردار قدس گفت: عهد بسته ایم تمام توان خود را برای نزدیک کردن شهر 
قدس به استانداردهای زندگی بهتر به کار گیریم. به گزارش روابط عمومی 
شورای اسلامی و شهرداری قدس، پانزدهمین شهردار قدس در حالی به این جایگاه تکیه زد که با ۲5 سال سابقه در سطوح 
کلان مدیریت شهری، پنجمین تجربه خود را به عنوان شهردار در شهر قدس آغاز کرده است. نمایندگان مردم در شورای 
اسلامی شهر قدس پس از هفته ها بررسی برنامه های کاندیداهای تصدی شهرداری، به نام مهندس »مسعود مختاری« 
رسیدند؛ مدیری که قریب به سه دهه در استان ها و شهرهای مختلفی همچون سراب، خرم آباد، گلستان و رباط  کریم، گرد 
محرومیت از چهره این شهرها زدوده و اکنون با کوله باری از توان، تلاش، تجربه و تخصص به ایستگاه قدس رسیده است.
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